
Zápisnica 

 

zo zasadnutia komisie životného prostredia a hospodárskej 

stratégie konaného dňa 13. 02. 2024 

 
 

Prítomní: e-mailovou formou na členov a členky komisie 

Program: Informatívna správa a per rollam hlasovanie členov a členiek komisie 

Otvorenie: 

Témy zasadnutia: 

 

Úvod: 

 Sumarizácia rozpracovaných úloh z predchádzajúcich zasadnutí a ich aktuálny stav 

 Kontajnerové stojiská 

 Rozšírenie parkoviska LIDL 

 VZN o podmienkach držania psov 

 Odvodnenie bežeckej dráhy 

 Výmena a oprava lavičiek 

 Revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 

 Projekt vegetačných úprav na Studenohorskej ulici 

1.8   Tepelné hospodárstvo MČ Lamač 

    1.9   Zečák 
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Úvod:  

 Sumarizácia rozpracovaných úloh z predchádzajúcich zasadnutí a ich aktuálny stav 
 

V roku 2023 sa Komisia ŽPaHS na svojich zasadnutiach zaoberala viacerými okruhmi 
problémov. Za hlavné témy možno považovať nasledujúce, pričom stručná informácia o ich 
aktuálnom stave bola poskytnutá členom a členkám komisie formou tejto informatívnej správy 
zaslanej e-mailovou komunikáciou:  

 Kontajnerové stojiská 

MČ Lamač plánuje v roku 2024 pokračovať v zabehnutom trende a apelovať na správcov 

bytových domov na zabezpečenie rekonštrukcie pôvodných, prípadne vybudovanie nových 

kontajnerových stojísk a stiahnutia smetných nádob mimo cestnú komunikáciu. MČ Lamač 

plánuje v tejto veci stretnutie so správcami a zástupcami SVB hlavne na Studenohorskej ulici, 

ale tiež Bakošovej ulici. MČ Lamač tiež rieši potrebné detaily s OLOm. 

 Rozšírenie parkoviska LIDL 

Od posledného zasadnutia komisie nie je v tejto téme žiaden posun. Čaká sa na vyjadrenie 

okresného úradu Bratislava. 

 VZN o podmienkach držania psov 

VZN o podmienkach držania psov je platné a v súčasnosti sú na území MČ Lamač osádzané 

informačné tabule informujúce o miestach so zákazom vstupu a zákazom voľného pohybu 

psov. Zároveň začala aj distribúcia vreciek na psie exkrementy majiteľom psov, ktorí zaplatili 

daň za psa. Viac o tejto téme tu https://www.lamac.sk/pes 

 Odvodnenie bežeckej dráhy 

V minulom roku bolo v priestore bežeckej dráhy prečistené pôvodné odvodňovacie potrubie,  

do ktorého plánuje tento rok MČ Lamač prostredníctvom svojich komunálnych služieb odviesť 

prebytočnú vodu z okolia dráhy. Komisia navrhovala doriešiť sfunkčnenie oporných betónov 

osadených do svahu a obložiť ich napr. drevom, aby sa dali využiť na sedenie. 

 Výmena a oprava lavičiek 

Výmena a oprava lavičiek pokračuje. K 20.2.2024 bolo opravených  tento rok 14 ks lavičiek. 

Do konca roka plánuje MČ Lamač opraviť ešte 38 ks. (16 ks Heyrovského a 22 ks 

Studenohorská). Tým pádom by mali byť opravené, prípadne vymenené všetky lavičky na 

území Mestskej časti. 

 Revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 

Dňa 5.2.2024 bolo vydané rozhodnutie na výrub 8 ks drevín, ktorý je potrebný pre potrebu 

vybudovania odvodňovacieho potrubia a odvedenia vody z parkoviska, objektu domu služieb 

a Komunitného centra Lamač do akumulačnej nádrže ktorá bude umiestnená v parčíku pri ZŠ. 

Právoplatné rozhodnutie je potrebné pre účely stavebného konania. Náhradná výsadba za 

vyrúbané dreviny bude realizovaná v rámci projektu Vegetačných úprav (obnova aleje) na 

Studenohorskej ulici. Zároveň komisia v minulosti narhovala prioritne riešiť existujúce 

kontajnerové stojisko na parkovisku a vytvoriť uzamykateľné stojisko.  

 Projekt vegetačných úprav na Studenohorskej ulici 

Komisia k tomuto bodu zasadala 13.12.2023, kde sa preberal navrhovaný projekt. V súvislosti 

s realizáciou projektu bol zvolený nasledujúci postup: 

https://www.lamac.sk/pes
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a) Určenie prác, ktorých realizácia by mohla byť zastrešená pracovníkmi komunálnych 

služieb MČ Lamač. (Išlo by najmä o injektáž jednotlivých drevín, odstránenie 

niektorých drevín a vyfrézovanie pňov). 

b) Oslovenie firiem  za účelom získania PHZ na realizáciu konečnej výsadby drevín 

v zmysle projektu a následne verejné obstarávanie. 

c) V mesiaci apríl uskutočnenie verejnej prezentácie projektu + informácia 

v Lamačanovi. 

d) V mesiaci október uskutočnenie prvej fázy výrubu a realizácia I. etapy projektu 

obnovy aleje a zároveň informácia pre občanov. V nasledujúcich rokoch pokračovať 

obdobným spôsobom pri realizácie ďalších etáp projektu.  

 Tepelné hospodárstvo MČ Lamač 

Dňa 7.2.2024 sa konalo verejné stretnutie organizované MČ Lamač, kde boli verejnosti 

podané aktuálne informácie. 

 Zečák 

Dňa 14.2.2024 sa konalo spoločné zasadnutie komisií VÚRaD a ŽPaHS. Zo zasadnutia bude 

vyhotovený zápis, ktorý bude zverejnený na webovom sídle MČ Lamač pod jednotlivými 

komisiami. 

 

 

Prítomní: 

 

Ing. Veronika Hagovská, Mgr. Alexandra Kriššová, PharmDr. Veronika 

Danevová, PhD., Mgr. Matúš Gladiš, Mgr. Matúš Kniez, Ing. Ivan 

Tužinský, Ing. Lenka Ficeková, Ing. Lívia Ondirko Matlonová, Ing. Andrej 

Petríček, Ing. Annamarie Velič, M.Sc., PhD. 

 

Neprítomní: 
  

Hostia:   

 

Zapísal: 13. 02. 2024 Ing. Marek Poláš, v. r.  

 

Overil: Ing. Veronika Hagovská, v. r.  

 


